

19/03/2019

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer
Head of Operations Division
Dubai Financial Market

٢٠١٩/٠٣/١٩

عناية السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب الرئيس التنفيذي، الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قسم العمليات
سوق دبي المالي

**Results of the Fourth Board Meeting 2019 for
Takaful Emarat Insurance (PSC)**

**نتائج الاجتماع الرابع لمجلس إدارة شركة تكافل
الإمارات - تأمين (ش.م.ع) للعام ٢٠١٩**

Dear Sir,

Kindly note that Fourth Board of Directors Meeting 2019 for Takaful Emarat Insurance PSC (TAKAFUL-EM) took place on Tuesday 19th of March 2019 at 2:00 P.M by circulation and resolved the following:

السيد المحترم،

يرجى العلم أن الاجتماع الرابع لمجلس إدارة شركة تكافل الإمارات - تأمين (TAKAFUL-EM) للعام ٢٠١٩ قد انعقد يوم الثلاثاء الموافق ٢٠١٩/٠٣/١٩ في تمام الساعة الثانية ظهرا بالتمرير، حيث:

- The Board approved the resignation of **Mr. Abdulla Subhi Ahmed Atatreh** from his position as a Deputy Chairman of Takaful Emarat's Board of Directors, The Board thanked him for his valuable contribution and wish him the best in future.
- The Board agreed to appoint **Mr. Ajit Vijay Joshi** as a Board Member effective 19th of March 2019 which shall be ratified by the General Assembly in the next meeting.
- The Board agreed to appoint **Dr. Nooraldeen Subhi Ahmed Atareh** in the position of Deputy Chairman of Takaful Emarat's Board of Directors

• قام المجلس بالموافقة على استقالة السيد عبدالله صبحي أحمد عطاطرة من منصبه كنائب رئيس مجلس إدارة لشركة تكافل الإمارات - تأمين (ش.م.ع)، هذا وشكره المجلس على ما مساهمته القيمة مع أمنياتنا له بالتوفيق.

• وافق المجلس على تعيين السيد أجت فيجاي جوشي كعضو مجلس إدارة وذلك اعتباراً من ٢٠١٩/٠٣/١٩ هذا وسيتم عرض هذا التعيين على الجمعية العمومية في اجتماعها المقبل للمصادقة عليه.

• وافق المجلس على تعيين الدكتور نورالدين صبحي أحمد عطاطرة بمنصب نائب رئيس مجلس إدارة لشركة تكافل الإمارات - تأمين (ش.م.ع).

Best regards,

Salman Qureshi
Senior Compliance Manager



مع أطيب التحيات،

سلمان قرشي
مدير أول - الامتثال



"UAE Insurer of the Year"
"Takaful Insurer of the Year"